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ΠΡΟΣ 

Αρχηγό Ελληνικής Αστυνομίας 

Αντιστράτηγο κ. Μιχαήλ Καραμαλάκη (μέσω Π.Ο.ΑΣ.Υ)  

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 

1) Γραφείο Προέδρου της Βουλής των Ελλήνων 
             2) Βουλευτές Νομού Ιωαννίνων       

                                                                         

Θέμα: <<Ενίσχυση της Δ.Α. Ιωαννίνων εν όψει των τακτικών 

μεταθέσεων 2022 >>. 

 

     Αξιότιμε Αρχηγέ, 

 

     Εν όψει του Συμβουλίου των τακτικών μεταθέσεων Αστυνομικού 
Προσωπικού για το έτος 2022, το  οποίο πρόκειται να πραγματοποιηθεί το 
προσεχές χρονικό διάστημα, θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε ότι η Δ.Α. 

Ιωαννίνων εμφανίζει άνω των σαράντα κενών οργανικών θέσεων. 
   Το πρόβλημα ανέκυψε λόγω της αθρόας συνταξιοδότησης συναδέλφων, 

φαινόμενο  το οποίο πρόκειται να ενταθεί εντός του 2022, αν λάβει κανείς 

υπόψη τον μεγάλο μέσο όρο ηλικίας των υπηρετούντων Αστυνομικών στο 

Νομό μας, πολλοί από τους οποίους (τριψηφιος αριθμός), δύναται να 

αποχωρήσουν λόγω αυτεπάγγελτης αποστρατείας, καθώς  καταλαμβάνονται 
από τα ηλικιακά όρια.  

Ευκόλως μπορεί να γίνει αντιληπτό πως η μη κάλυψη των οργανικών αυτών 

κενών θα έχει άμεσο αντίκτυπο στην εύρυθμη λειτουργία των υπηρεσιών του 

νομού μας και κατ' επέκταση στην εμπέδωση του αισθήματος ασφαλείας των 

πολιτών. 
      Λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω, παρακαλούμε όπως δια της 

παρέμβασής σας: 

Α) Ενισχυθεί ο Νομός Ιωαννίνων κατά τις ετήσιες τακτικές μεταθέσεις  με 

ικανό αριθμό Αστυνομικών. 

Β) Αυξηθεί ο αριθμός εισαγωγής Αστυνομικών μεσω των Πανελλαδικών 

εξετάσεων, προκειμένου σταδιακά καλυφθούν τα οργανικά κενά, όχι μόνον 

της Δ.Α. Ιωαννίνων, αλλά των Διευθύνσεων ανά την Ελλάδα που 

αντιμετωπίζουν αντίστοιχα προβλήματα.          
 

 

 

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                           Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ Ανέστης                     ΚΙΤΣΙΟΣ Κωνσταντίνος 

 



 

  

 


